
 

 

 

 

La comisión de Turismo de Cámara Valencia  

Valencia, 23-04-2020.- La comisión de turismo de Cámara Valencia, 

celebrada hoy por videoconferencia, ha abordado la situación del sector 

provocada por la crisis del Covid 19 y ha defendido la urgencia de poner en 

marcha un plan conjunto del sector turístico a nivel nacional para la 

desescalada en función de diversos escenarios. En la comisión ha 

participado el presidente de Cámara Valencia José Vicente Morata y el 

presidente de la Comisión Manuel Espinar, así como representantes de los 

distintos subsectores turísticos que forman parte de la misma. 

Entre otros asuntos, los participantes han transmitido la necesidad de 

disponer de unos protocolos sanitarios y de seguridad de actuación 

específicos para cada uno de los subsectores turísticos y que estos 

protocolos no requieran la emisión de ningún tipo de certificación. 

La reunión ha puesto de manifiesto la especial problemática de las pymes 

del sector frente a la dificultad y agilidad para acceder a los préstamos ICO 

y líneas de financiación. En este sentido, se ha pedido que las empresas 

puedan acceder a los ratios de los préstamos del IVF, para dirigirlos 

también al sector turístico. Asimismo, se solicita la reconducción de los 

fondos destinados a promoción turística de las diferentes administraciones, 

y la creación de bonos de viaje para reactivar el turismo local y familiar. 

Por último, la comisión ve necesaria una prórroga de manera automática 

para los ERTES de fuerza mayor, no hasta fin de estado alarma, sino hasta 

el comienzo escalonado y paulatino de la actividad. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

La comissió de Turisme de Cambra València 

València, 23-04-2020.- La comissió de turisme de Cambra València, 

celebrada hui per videoconferència, ha abordat la situació del sector 

provocada per la crisi del Covid 19 i ha defensat la urgència de posar en 

marxa un pla conjunt del sector turístic a nivell nacional per a la 

desescalada en funció de diversos escenaris. En la comissió ha participat el 

president de Cambra València José Vicente Morata i el president de la 

Comissió Manuel Espinar, així com representants dels diferents subsectors 

turístics que formen part d'aquesta. 

Entre altres assumptes, els participants han transmés la necessitat de 

disposar d'uns protocols sanitaris i de seguretat d'actuació específics per a 

cadascun dels subsectors turístics i que aquests protocols no requerisquen 

l'emissió de cap mena de certificació. 

La reunió ha posat de manifest l'especial problemàtica de les pimes del 

sector enfront de la dificultat i agilitat per a accedir als préstecs ICO i línies 

de finançament. En aquest sentit, s'ha demanat que les empreses puguen 

accedir als ràtios dels préstecs de l'IVF, per a dirigir-los també al sector 

turístic. Així mateix, se sol·licita la reconducció dels fons destinats a 

promoció turística de les diferents administracions, i la creació de bons de 

viatge per a reactivar el turisme local i familiar. 

Finalment, la comissió veu necessària una pròrroga de manera automàtica 

per als ERTES de força major, no fins a fi d'estat alarma, sinó fins al 

començament escalonat i gradual de l'activitat. 


